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В статье с учетом новейшей нормативной базы, следственной и судебной практики, резуль-
татов научных исследований и практического опыта автора рассмотрена практика обжалования 
следователями частных постановлений (определений) суда. Приводятся актуальные практиче-
ские примеры, в том числе решения судов апелляционной инстанции. Следователям предлагают-
ся практические рекомендации по вопросам обжалования судебных решений.
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In the article, taking into account the latest regulatory framework, investigative and judicial practice, 
the results of scientific research and the author’s practical experience, the practice of appealing against 
private court decisions (rulings) by investigators is considered. Actual practical examples are given, in-
cluding decisions of courts of appeal. Investigators are offered practical recommendations on how to ap-
peal court decisions.
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